
 

 

 

 

PROTEKOLL MENIGHETSRÅDSMØTE 

Onsdag 21.februar 2024 kl. 17.00 møterom 3 på kommunehuset 

Tilstede: Geir Helge Ommundsen, Torvild Selås, Elin Wik, Kjetil Myren, Jakob Einar 

Olimstad, Erik Værland, Arne Lindtveit 

Gjest på sak: Jorunn Myre  

 

Sak 4 F / 24           Godkjenning av innkalling og protokoll 

Godkjent uten merknader.  

 

Sak 5 F / 24            Arbeidet med nytt orgel 

Jorunn Myre informerer om:  

- hva komiteen har jobbet med, og hvilke orgel man nå ha kommet frem til 

- konserter i sommer 

- Orgelkomiteens arbeid videre med å kontakte sponsorer  

 

Se referat fra møte mellom orgelkomite og AU.  

 

Historikk: Finnes et prosjektdokument som ble skrevet i 2021. I en periode ble det stadig 

funnet nye feil og mangler ved orgelet, og kirkeverge varslet etter en stemming sammen med 

Spigseth at her må det gjøres noe. Komiteen har fått flere medlemmer de siste årene.  

Orgelet som står her nå er fra 1975 - på den tiden bygde man orgler av dårlige materialer, og 

det går igjen i hele landet at orgler fra denne tiden byttes ut.  

Ramme på 4,5 millioner.  

Progresjon i arbeidet – arbeidet går veldig i etapper. Hva har vi, hva trenger vi, hvordan går 

vi frem og hva er arbeidet som må gjøres.  

Først må man kartlegge, finne ut hva som er realistisk. I løpet av 2021 gjorde orgelkomiteen 

et arbeid med å finne ut hvilke orgler som finnes i dag, for å høre på forskjellige orgler. Hvert 

orgel bli laget og tilpasset hvert rom.  

Alle i komiteen ble enige om at man vil anbefale en helmekanisk orgel – dette vil si at det er 

noe elektronikk der lufttilførselen til blåsebelgen kommer. Ellers kommer lyden der og da på 

stedet.  



Vurderte hvilken orgelkonsulent som ville passe Vegårshei og dette prosjektet godt. Valget 

falt på Kristin Eek.  

Brukt/nytt - mekanisk/digitalt - tørr ikke å ta sjansen på å kjøpe brukt. Kan være vanskelig å 

tilpasse orgelgalleriet vårt. Dette kan gå utover lyden, og i tillegg vil dette kunne gi svært 

høye kostnader.  

Digitale orgler er ikke veldig holdbare – kan ende opp med en levetid på under 10 år. Lyden 

fra et digitalorgel er noe forsinket. Lyden som kommer ut er “spilt inn på forhånd”, og vil få 

en forsinkelse.  

Året som var – hadde en konsert tidlig på året, countrykonsert som gav en betydelig som til 

orgelet, sommerkonsert, bingoer, konsert i høst med Gunstein Draugedalen.  

Søke støtte - tilskuddsportalen, sendt inn søknad til Eckbo-legatet.  

Håpet er å samle inn 390 000 kr i år og 390 000 neste på.  

 

Sak 6 F / 24   Økonomireglement 

Forslag til økonomireglement som skal gjelde for Vegårshei menighetsråd legges frem.  

 

Forslag til vedtak:  

Soknepresten delegeres ansvaret for å attestere utbetalinger som gjøres av kirkevergen. Dette 

ansvaret tilfaller menighetsrådsleder og deretter nestleder dersom presten ikke skulle ha 

mulighet.  

Økonomireglementet for Vegårshei menighetsråd godkjennes.  

 

Vedtak:  

Soknepresten delegeres ansvaret for å attestere utbetalinger som gjøres av kirkevergen. 

Dette ansvaret tilfaller menighetsrådsleder og deretter nestleder dersom presten ikke skulle 

ha mulighet.  

Økonomireglementet for Vegårshei menighetsråd godkjennes. 

 

 

Sak 7 F / 24    Regulering av utleiepriser og priser på diverse tjenester  

Se vedlegg for foreslåtte prisendringer.  

 

Forslag til vedtak fra AU:  

De foreslåtte endringene vedtas.  



Vedtak:  

Noen små endringer:  

Leie lydanlegg – settes ikke på lista før man har fått en pris fra n som kan styre lyden, slik 

at man kan ta utleiepris for anlegg med lydmann.  

Selvvanningskasse- em liten skrivefeil: pris for kasse og nedsetting økes i samsvar med 

prisøkning på salg av kasse.  

Vedtatt med små justeringer.  

 

 

Sak 8 F / 24   Møtetidspunkt  

Det har kommer inn flere forslag på å endre møtedag til tirsdag.  

 

Forsalg til vedtak fra AU:  

Menighetsrådsmøter blir lagt til tirsdager. Det unngås å legge møtene på samme dager som 

det er kommunestyremøte.  

 

Vedtak:  

Menighetsrådsmøter blir lagt til tirsdager. Det unngås å legge møtene på samme dager som 

det er kommunestyremøte. 

 

 

 

Sak 6 M / 24     Øke annonsepriser i menighetsbladet  

Prisene på annonsering i Vegårshei menighetsblad har ikke vært justert siden bladet startet 

opp i 2018. Prisene på annonser ligger på 1000 kr og 1500 kr avhengig av størrelse.  

Menighetsbladet har store utgifter til lønn og trykking av blad. Det er ønskelig at driften av 

menighetsbladet går i null men annonseinntekter og gaver. Dette er ikke tilfellet i dag.  

Enkel regnskapsoversikt drift av menighetsblad 2023:  

Lønn -27.405 kr 

Kostnader ifm trykking -38.463 kr 

Salg av annonser 22.250 kr 

Offer/gaver 7.395 kr 

Givertjeneste 2.988 kr 

SUM - 33.235 kr 

 



Forslag til vedtak:  

Prisene på annonsering økes fra og med 2024 til 2000 kr og 3000 kr for annonsering. Denne 

prisen gjelder annonse i alle fire utgavene som kommer i løpet av året.  

 

Vedtak:  

Prisene på annonsering økes fra og med 2024 til 2000 kr og 3000 kr for annonsering. 

Denne prisen gjelder annonse i alle fire utgavene som kommer i løpet av året.  

 

 

Sak 7 M / 24      Countrykonsert  

Det blir countrykonsert i Vegårshei kirke søndag 14.april. Konserten har en kostnadsramme 

på 39 000 kr. Billettpris blir 250 kr og ca 250 billetter vil kunne selges.  

 

Komiteen som planlegger konserten kommer med følgende forsalg:  

Av det overskuddet menighetsrådet sitter igjen med etter konserten, settes 10 000 kr av til 

lignende konsert neste år – dersom overskuddet er større enn 30 000 kr settes det av 15 000 

kr.  

1. Det resterende overskuddet brukes til å kjøpe puter i benkeradene i kirka.  

2. Det resterende overskuddet fordeles likt mellom puter i benkeradene og nytt orgel. 

 

Forslag til vedtak fra AU:   

Av det overskuddet menighetsrådet sitter igjen med etter konserten, settes 10 000 kr av til 

lignende konsert neste år – dersom overskuddet er større enn 30 000 kr settes det av 15 000 

kr.  

Det resterende overskuddet fordeles likt mellom puter i benkeradene og nytt orgel. 

 

Det stemmes:  

Forsalg 1: 5 

Forslag fra AU: minus ordet likt : 1 

Vedtak:  

Av det overskuddet menighetsrådet sitter igjen med etter konserten, settes 10 000 kr av til 

lignende konsert neste år – dersom overskuddet er større enn 30 000 kr settes det av 15 000 

kr. Det resterende overskuddet brukes til å kjøpe puter i benkeradene i kirka. 

 



Sak 8 M / 24      Åpen kirke i sommer   

Forlag om å ha åpen kirke i sommer. Det legges frem forslag om å ha åpen kirke torsdager i 

juli og august fra 17.00 – 19.00. Heidi Christine Larsen og Jorunn Myre ønsker å spille orgel 

under åpen kirke, og foreslår at det kan selges kaffe og vafler på utsiden hvor det lille 

overskuddet går til nytt orgel.  

Stiller menighetsrådet seg positiv til dette og er det noen som kan tenke seg å være med å 

bidra? 

 

Menighetsrådet stiller seg positiv til dette.  

 

Sak 9 M / 24     Fellesskapsmøter  

Det legges frem en orientering fra et møte som ble holdt om dette 12.feb. Det foreslås et møte 

tre kvelder i halvåret. Kjøreplanen legges opp omtrent slik: Mat og prat – en times møte eller 

foredrag – prat rundt tema – kaffe.  

Forslag til vedtak:  

Dette forslaget jobbes videre med og gjennomføres når arbeidsgruppen mener det er tid for 

det.  

Mulige møteplasser: Færsnes gjestegård, Daily Dose, Espeland skole, grendehuset på Nes 

 

Vedtak:  

Dette forslaget jobbes videre med og gjennomføres når arbeidsgruppen mener det er tid for 

det.  

 

Sak 10 M / 24     Høgtun – fremtidig leieforhold, samarbeid og evt innkjøp i bygget  

Det er ønskelig fra AU sin side at menighetsrådet har et møte / en samtale med Normisjon 

Vegårshei. Her vil tema være videre leieforhold på Høgtun, fremtidig samarbeid og se på 

muligheter om sameie/samdrift av Høgtun.  

Menighetsrådet må ta stilling til om det er riktig å undersøke mulighetene for å kjøpe seg inn i 

Høgtun.  

 

Timing på vedtaket her må være riktig! Vi må vite at vi har finansiering på plass før vi i det 

hele tatt kan foreslå å kjøpe seg inn.  

 

 

 



Enighet om:  

Det er ønskelig at menighetsrådet har et møte / en samtale med Normisjon Vegårshei. Her 

vil tema være videre leieforhold på Høgtun, fremtidig samarbeid og se på muligheter om 

sameie/samdrift av Høgtun. 

 

 

 

 

 

 

Referat av 

Maria Nese Taxerås  

 


